
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 144
I otte år har Bamses Aktivitetsforening holdt walkie-banko, for at give dem som har 
sværere ved at være med i bankohallerne mulighed for at spille banko og være en del af 
et fællesskab. Denne forening må lukke grundet de nye regler om tilstedeværelse. Hvad 
mener ministeren om det? Der henvises til artiklen, ”Nye regler lukker for walkie-banko: 
"Der er mange, der vil blive kede af det"”, TV2 Bornholm (tv2bornholm.dk), den 22. 
december 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand

1/1

Offentligt
SAU Alm.del - Spørgsmål 144

Skatteudvalget 2024-25


